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Protokół nr 40/13 

z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

w dniu 8 lipca  2013  roku 

 

Na ogólną liczbę 16 członków w posiedzeniu  uczestniczyło 14, zgodnie z listą 

obecności 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyły: 

1. Alicja Gołaszewska 

2. Bogumiła Olbryś  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani  

Alicja Konopka  - Przewodnicząca Komisji. Następnie poprosiła o uwagi do 

proponowanego porządku,  

Komisja uwag do proponowanego porządku nie zgłosiła i 12 głosami za przy 

braku przeciwnych i  wstrzymujących porządek  przyjęła, w brzmieniu jak niżej. 

1. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 
2013 /druk nr 560, 560A/. 

2. Sprawy różne. 
 

Ad. 1 

Przewodnicząca  wprowadzając do tematu poprosiła  o przedstawienie 

wniosku Prezydenta. 

Grażyna Kołodziejska  – Skarbnik Miasta  przedstawiła wniosek Prezydenta w 

sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013  zgodnie z drukami  nr 560, 560A /. 

Poinformowała, że budżet miasta po zmianach będzie wynosi; plan dochodów 

budżetowych po zmianach wyniesie ogółem 282 883 818 zł,  w tym: dochody  

bieżące - 234 571 272 zł, dochody  majątkowe   48 312 546 zł, natomiast plan 

wydatków budżetowych po zmianach  wyniesie ogółem 309 555 932 zł, w  tym  

wydatki  bieżące  - 228.449 804 zł, wydatki  majątkowe - 81 106.128 zł. Plan 

przychodów - 48 477 911  zł, a plan rozchodów - 21 805 797  zł. Deficyt budżetu 

miasta w kwocie 26 672 114 złotych zostanie pokryty: przychodami z planowanych 

do zaciągnięcia kredytów i pożyczek w wysokości 24 332 569 zł, wolnymi środkami w 

wysokości 2 339 545 zł. 

Przewodnicząca zabierając glos w dyskusji prosi o wyjaśnienie, czy już  w 

chwili obecnej jest potrzeba zakupu soli na zimę.  

Grażyna Kołodziejska  – Skarbnik Miasta  wyjaśniła, że zakup w chwili 

obecnej można dokonać zakup o 20% taniej. 

Radny Andrzej Wojtkowski poprosił o wyjaśnienie, co stanie się ze środkami w 

wysokości ok. 16 tys. zł, które pochodzą ze zwrotu nie wykorzystanych dotacji z lat 
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ubiegłych ze środków przeciwdziałania alkoholizmowi. Następnie poruszył temat 

dokumentacji na domek Pastora, prosi o wyjaśnienie, z czym jest związane 

zwiększenie kwoty na to zadanie. Z tego, co mu wiadomo dokumentacja była 

wykonana przez LOT właściwie.  

Grażyna Kołodziejska  – Skarbnik Miasta  wyjaśniła, że w chwili obecnej nie 

jest w stanie odpowiedzieć.  

Prezydent Beniamin Dobosz wyjaśnił, że dokumentacja faktycznie była 

wykonana przez LOT, jednak nie do końca była wykonana właściwie. W związku z 

tym zwrócili się do wykonawcy aby uzupełnił ta dokumentacje. W związku z tym 

zachodzi potrzeba zwiększenie środków o tą kwotę. Dodał, ze pierwotnie nie miasto 

było zleceniodawca tej dokumentacji, ale LOT i na potrzeby LOT ta dokumentacja 

była wystarczająca, aby wystąpić z wnioskiem do Urzędu Marszałkowskiego o środki, 

natomiast chcąc przystąpić do realizacji, okazało się, że pewne rzeczy należy 

przeprojektować i ze względów czysto technicznych zwrócono się do  wykonawcy o 

uzupełnienie. Po wielu problemach wykonawca to zrobił i dokumentacja jest  

kompletna.  

Przewodnicząca poprosiła o wyjaśnienie kwestii 120 tys. zł na opłatę całości 

wynagrodzenia za wykonaną dokumentacje na rewitalizację i wykonanie hali 

targowej i informacją, że termin wykonanie przedłużył się. 

Prezydent Beniamin Dobosz wyjaśnił, że po pierwszym etapie kierowania 

ogólnego zapytania do przedsiębiorców o listy intencyjne dotyczące propozycji 

zagospodarowania hali, nie wpłynęła żadna oferta, później wpłynęła jedna, przeszli 

do kolejnego etapu polegającego na  zwróceniu się z zapytaniem  miejskich 

jednostek publicznych i spłynęło kilkanaście odpowiedzi, głównie z miejskich 

jednostek  kultury. zostały one zebrane w pewien dokument, często propozycje 

złożone wykluczają się, ale   będzie to podstawą do dyskusji na temat 

zagospodarowania.  Najważniejszą kwestia jest w chwili obecnej wypracowanie 

koncepcji, która z jednej strony byłaby kompromisowa, z drugiej spełniała 

oczekiwania wielu środowisk. Zakładają więc, że samo projektowanie  zakończy się 

dopiero w roku przyszłym i zostanie nawet wydłużony termin październikowy, który w 

chwili obecnej został naniesiony aneksem tak, aby bez presji czasu mogli 

wypracować dobre rozwiązania.  

Radna Wanda Mężyńska  prosi o wyjaśnienie, czy kwota na wykonanie 

dokumentacji budynku komunalnego stanowi całość zapłaty, czy jest to opłata jednej 

z faktur.   

Prezydent Beniamin Dobosz wyjaśnił, że jest to kwota ostateczna. 

Wykonawca dokumentację złożył w terminie, w chwili obecnej trwa weryfikacja. 

Radny Witold Chudziński prosi o wyjaśnienie kwestii  budowy baraku na 

wysypisku śmieci, czy nie będzie to sprzeczne z zadaniem finansowanym ze 

środków unijnych. Następnie zwrócił uwagę na zapis mówiący o aktualizacji 

dokumentacji na salę widowiskowej Filharmonii, prosi o wyjaśnienie tego zapisu. 

Prezydent Beniamin Dobosz wyjaśnił, że nie naruszają, a wręcz przeciwnie 

prowadzą działalność, która jest zbieżna z celami projektu, gdyż produktami tego 



3 
 

projektu były  między innymi urządzenia, składowisko, część socjalna  itd. natomiast 

ta część socjalna realizują ze swoich środków własnych, nie ma więc sprzeczności, 

bo nie grozi to realizacji celu projektu realizowanego ze środków WFOŚ. Będą 

chcieli, aby kwota ta proporcjonalnie doliczona do udziałów, które zostały określone 

w porozumieniu z pozostałymi gminami ujętymi w projekcie.  Dodał, że miasto 

posiada ponad połowę aktywów, pozostała część jest po stronie tych 16 gmin. 

Jeszcze raz podkreślił, że są to koszty niekwalifikowane.  

Odpowiadając na zapytanie drugie wyjaśnił, że jest to związane z tym, iż jest 

to zadanie w ramach wydatków niewygasłych i t w związku z tym, ze termin minął 

jest to wprowadzane do budżetu jako dochód, podobnie jak wszystkie inne wydatki, 

które były niewygasającymi. Nazwa musi być taka, jak było w niewygasłych. 

Radny Andrzej Grzymała prosi o wyjaśnienie zadania związanego z 

targowiskiem miejskim oraz budowa i przebudowa ul. Zawadzkiej, dlaczego taka 

kwota i którego odcinka Zawadzkiej to dotyczy. 

Prezydent Beniamin Dobosz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o targowisko, to 

sytuacja wygląda, jak podane jest w uzasadnieniu, Środki nie wykorzystane w 

ramach wydatków niewygasłych znalazły się w budżecie roku 2013, natomiast 

wykonawca wie, że inwestycję musi wykonać do  30 października b.r. podwykonawca 

również w kontrakcie ma zapisane wysokie kary za niewykonanie w terminie. Ma 

nadzieję, że zwiększone tempo pozwoli nadrobić zaległości i wykonać inwestycje w 

terminie. Odnosząc się do kwestii ul. Zawadzkiej  wyjaśnił, ze ponieważ w roku 2012 

przy pracy nad budżetem na rok  2013 w wyniku ograniczeń budżetowych doszło do 

zdjęcia zadania Zawadzka w ramach tzw. III etapu usprawnień, wcześniej natomiast 

została podpisana umowa z projektantem, na mocy której zgodnie z terminem ma on 

zrealizować dokumentację techniczną na całą ulicę Zawadzką do 30 września 2013 

roku, tj. od ronda do ronda, którego jeszcze nie ma w ciągu ul. Szosa do Mężenina. 

Przypomniał, że III etap usprawnień w pierwszej wersji  zawierał ul. Zawadzką. W 

związku z tym, iż wyszła gigantyczna kwota, Zawadzka w III etapie nie znalazła się. 

Dokumentacja techniczna będzie jednak przygotowana i w momencie, gdy pojawi się 

w nowej perspektywie możliwość  sfinansowania tego ze środków unijnych będzie 

ona gotowa do wzięcia. Przypomniał również, że w Programie Budowy Ulic zapisano 

trzy ulice, które mają priorytetowe znaczenie dla miasta, a gdzie nie wskazano daty 

realizacji. Poinformował również, że miasto jest w posiadaniu jednej dużej działki, 

która praktycznie stanowi 1/3 wymaganego terenu pod ulicę, jest to działka przejęta 

od Negresco.  

Radny Andrzej Wojtkowski wracając do poruszanego wcześniej tematu zwrócił 

się do Skarbnik Miasta z prośbą, aby na sesję przygotowała informację, czy na te  

środki  w wysokości 16 tys. zł zostanie ogłoszony konkurs, czy podział nastąpi w inny 

sposób. Następnie zwrócił uwagę na zapis dotyczący ulic Kamienna, Rubinowa 

Szafirowa, Turkusowa. 

Prezydent Beniamin Dobosz wyjaśnił, że przetarg przeprowadzony jest na  

dokumentację na  wszystkie te ulice, co nie oznacza, że wszystkie te trzy ulice będą 

realizowane w tym roku, natomiast ul. Kamienna miała być realizowana, jednak  
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drodze do realizacji pojawiła się niewielka działka obok wjazdu na teren Wspólnoty 

od strony Szosy do Mężenina, jak również protesty mieszkańców, którzy uważają, że 

ul. Kamiennej w ogóle być nie powinno i w chwili obecnej osoby te robią wszystko, 

aby podważyć wszystkie uchwały Rady w tym zakresie. Podkreślił, że ulica ta jest 

potrzebna, tym bardziej, że jest przewidziana tam realizacja budynku komunalnego. 

Radna Hanka Gałązka prosi o informację, na jakim etapie jest realizację 

dokumentacji na ul. Wiosenną.   

Prezydent Beniamin Dobosz wyjaśnił, że już rozpoczęta jest praca nad 

dokumentacją.  

Komisja  więcej uwag nie zgłosiła i  w wyniku głosowania 10 głosami za, przy 

braku  przeciwnych i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie  miasta na 2013 rok.  

 

Ad. 2 

W sprawach różnych Przewodnicząca poprosiła o wyjaśnienie, czy przedłożą 

program oszczędnościowy zgodnie z zapowiedziami. 

Prezydent Beniamin Dobosz zapewnił, że skoro padły deklaracje i 

zobowiązania, w stosownym czasie zostanie przedłożony.  

W dalszej dyskusji radni odnosili się do kwestii przetargu na wywóz odpadów 

komunalnych, zainteresowania przetargiem, ilości złożonych ofert.  

Poruszono również kwestie związaną z  zainteresowaniem przejęciem 

budynku po ZDZ i ofertami związanymi z jego zagospodarowaniem. Radny Ireneusz 

Cieślik dodatkowo poruszył kwestie przetargu na ul. Sosnową, Szeroką, jak również 

znaku ustawionego na ul. Zawadzkiej przy posesji Pana Kępistego, ponownie 

apeluje o przestawienie go, Naczelnik Karwowski zapewniał go, że będzie 

przestrzegana ciągła linia.  

Wracając do tematu budynku po ZDZ radni Janusz Mieczkowski zwrócił 

uwagę, że docierają do niego glosy, że w budynku tym będzie przedszkole. W 

związku z powyższym chciałby wiedzieć, jakie zamierzenia w kontekście tego 

budynku ma miasto. 

Prezydent Beniamin Dobosz wyjaśnił, że w chwili obecnej trwają prace i 

najprawdopodobniej na sesji sierpniowej będą w stanie mogli przedstawić 

propozycje.  

Jan Bajno zwrócili uwagę, że  jest pomysł, aby w do budynku tego powróciło 

przedszkole. Dodał, że  zwróciła się do niego grupa mieszkańców Łomżycy z prośbą, 

aby  przedstawił do rozważenia przez miasto tej propozycji przedszkola, ponieważ 

jest potrzeba  zwłaszcza w stosunku do najmłodszych grup przedszkolnych. 

Radny Witold Chudziński zabierając głos w imieniu mieszkańców Zawad 

Przedmieście  zgłosił problem podwyższania terenu na działce przez jednego z 

mieszkańców. Właściciele sąsiednich posesji obawiają się, że te działania spowodują 

iż będą zalewani. W związku z powyższym proszą o pomoc.  
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Prezydent Beniamin Dobosz wyjaśnił, że należy zgłosić to do Nadzoru 

Budowlanego. Dodał, ze w takim przypadku należy również sprawdzić wpływ na  

środowisko. 

Odpowiadając na zapytanie radnego Andrzeja Wojtkowskiego wyjaśnił, że nie 

jest w stanie odpowiedzieć na jego zapytanie dot. postępu prac nad dokumentacją 

na skrzyżowanie ul. Ks. Anny z Szosą Zambrowską. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała:                                                                   Przewodnicząca Komisji 

 

D. Śleszyńska                                                                               Alicja Konopka  
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Opinia 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

z dnia 8 lipca 2013 r. 
 
 
 
 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013 /druk nr 560,560A/ 
 

 
 
 
 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

budżecie miasta na rok 2013 /druk nr 560, 560A/ analizowała na posiedzeniach w 
dniu  8 lipca  2013  roku i po wysłuchaniu wyjaśnień    Z-cy Prezydenta i  Skarbnik 
Miasta oraz  analizie materiałów, w wyniku głosowania  10 głosami za, przy braku  
przeciwnych  i  2 wstrzymujących zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013. 

 
 
                                                                                    Przewodnicząca 
                                                                       Komisji Finansów i Skarbu Miasta  
 
                             Alicja Konopka 
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